
Dz-07.0021.1.17.2022  

Protokół nr 128/2022 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 9 czerwca 2022 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności 5 członków Zarządu, przewodniczący otworzył 

posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 31 maja 2022 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji Rady Dzielnicy VII 

zaplanowanej na 21 czerwca 2022 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję Rady Dzielnicy VII zaplanowaną na 21 czerwca 

2022 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 1. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu ze 127. posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII 

odbytego w dniu 31 maja 2022 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zaplanowanej 

na 21 czerwca 2022 roku, po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, przygotowany przez Komisję jw. (druk nr 

428) zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Ojców Pustyni ulicy zlokalizowanej 

w rejonie ulic Pylnej i Podłużnej w Krakowie, przygotowany przez Komisję Kultury (druk 

nr 429) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Andrzej Hawranek. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował, aby Zarząd powstrzymał się od 

opiniowania projektu. Pozostali członkowie Zarządu zgodzili się z propozycją 

przewodniczącego. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do wniosku o wprowadzenie progu zwalniającego 

na ul. Królowej Jadwigi w rejonie budynku nr 16, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

(druk nr 430) zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

 



Ad 3. 

Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie siedmiu projektów uchwał na sesję Rady 

Dzielnicy VII zaplanowaną na 21 czerwca 2022 r., po czym przystąpił do ich referowania. 

W pierwszej kolejności zreferował projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia 

w drodze bezprzetargowej działki nr 10/16 obręb 15 jednostka ewidencyjna Krowodrza, 

położonej przy ul. Rybnej w Krakowie. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

10/16 obręb 15 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Rybnej w Krakowie 

został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 431). 

W następnej kolejności zreferowany został projekt uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2022. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 został uchwalony jednomyślnie  - 5 głosami za (druk 

nr 432). 

Następnie przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował kolejno pięć projektów uchwał 

dotyczących proponowanych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, wynikających 

z zapisów w projekcie uchwały według druku nr 432. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekty kolejno pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2023 (dotyczy budowy 

oświetlenia parkowego) został uchwalony jednomyślnie - 5 głosami za (druk nr 433). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (dotyczy dobudowy 

chodnika przy ul. Zakręt w rejonie skrzyżowania z ul. Kruczą po stronie zachodniej do 

wysokości posesji nr 16) został uchwalony jednomyślnie - 5 głosami za (druk nr 434). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 (dotyczy budowy 

oświetlenia przy ul. Kopalina  i ul. Pod Sikornikiem) został uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 435). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII do realizacji w latach 2021-2023 (dotyczy budowy chodnika w ulicy 

Mirowskiej przy skrzyżowaniu z ul. Orlą po stronie południowej – od wjazdu na teren ZUW 

„Bielany” do peronu przystankowego) został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk 

nr 436). 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 (dotyczy budowy chodnika 



przy ul. Księcia Józefa w rejonie posesji nr 265) został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami 

za (druk nr 437). 

Ad.4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo Zarządu Dróg Miasta Krakowa adresowane do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Krakowie w sprawie drogi dla rowerów wzdłuż DW 780 wraz z odpowiedzią – 

zapoznano się, 

 informacja Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie organizacji szkolenia 

z cyberbezpieczeństwa dla radnych Dzielnic – dane osób chętnych zostaną przekazane 

w wyznaczonym terminie, 

 pismo Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK w sprawie planowania 

zakupu radiowozów ze środków Dzielnic w roku 2023 – zapoznano się, 

 odpowiedzi na Uchwałę nr XLI/403/2022 Rady Dzielnicy VII w sprawie wniosku 

o zwiększenie częstotliwości kursowania linii autobusowych komunikacji miejskiej 

w rejonie ul. Królowej Jadwigi – zapoznano się; pismo zostało skierowane do Komisji 

Infrastruktury, 

 pismo Stowarzyszenia „Nasza Olszanica”, adresowane do Wodociągów Miasta Krakowa 

S.A. w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej dla ulic Szaserów i Powstania Styczniowego 

– przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedź Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu UMK na Uchwałę nr XLI/401/2022 

Rady Dzielnicy VII w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Księcia Józefa – przyjęto 

do wiadomości, 

 informacja z Wydziału Gospodarki Komunalnej i Klimatu UMK w sprawie odprowadzania 

wód opadowych (zanieczyszczonych odchodami zwierząt z hodowli) z nieruchomości przy 

ul. Gajówka na drogę publiczną – zapoznano się. 

Ad.5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.55 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                       

                                                               Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


